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Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 

         Z á p i s n i c a 
 

                             z 10. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
 
Dátum konania: 11.04.2012 
 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 
Program:  
  
       1.  Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 

 2.  Kontrola uznesenia. 
 3.  Zhodnotenie ekonomickej situácie   
 4.  Riešenie žiadostí  občanov. 
 5.  Rôzne. 
 6.  Diskusia. 

       7.  Záver. 
 

 
 
1.  Otvorenie 

 
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ) v Bašovciach otvoril a ďalej 

viedol starosta obce  Ing. Ľubomír Dekan.  
Za overovateľov zápisnice určil : Ing. Mária Urbanová, Jozef Melicher  
Za zapisovateľku určil : Erika Petrášová 

 
 
2. Kontrola uznesenia 
 
 Uznesenia prijaté na 09.  zasadnutí boli splnené. 
 

3.  Zhodnotenie ekonomickej situácie   
 Starosta obce zhodnotil ekonomickú situáciu a vyzdvihol fakt, že v tomto roku sa 
nemuseli robiť odklady splátok faktúr a že sme rok začali bez dlhu. V tomto roku je už možné 
postupne robiť aj menšie investície, čo bude predmetom rokovania v bode rôzne. Zhodnotenie 
ekonomickej situácie doplnila aj kontrolórka obce a informovala, že do 30.05.2012 urobí obec 
záverečný účet obce a výročnú správu. Po tomto termíne požiadame o vykonanie auditu. Rok 
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2011 sme skončili bez straty s výsledkom hospodárenia v sume 9377,- €. V minulých 
obdobiach bola obec v strate s výsledkom hospodárenia :  rok 2008                     -9 690,- € 
                  rok 2009                   -12 279,- € 
                  rok 2010          -36 790,- € 
  
4. Riešenie žiadostí  občanov 
 
 V tomto bode starosta prečítal žiadosť Ing. Ireny Urbanovej a OZ jej pripravilo 
a odsúhlasilo odpoveď.  
 
 
5. Rôzne 

 
 V bode rôzne začal starosta obce informáciou zorganizovať deň matiek v kultúrnom 
dome v Bašovciach a stavbu „mája“. OZ akcie odsúhlasilo.  
 Nakoľko zákon ukladá povinnosť schváliť termíny zasadnutí, OZ ich schválilo. 
 Starosta obce informoval o odstránení stavby rodinného domu č. 127. 
 Poslanci sa zaujímali o spôsobe zamestnania a odmeny pre Melichera Petra. Starosta 
obce ich informoval na základe akého § menovaný pracuje na obecnom úrade a koľko obec 
dopláca na jeho mzdu. Ako ďalšia informácia bola prednesená, starostom obce, náplň práce   
pre menovaného. Ďalej informoval o nákupe krovinorezu značky ACTIV. Poslanci sa 
zaujímali o drvenie haluzoviny v kompostárni a navrhli umožniť občanom drviť aj v ich 
záhradkách, ak sa jedná o väčšie množstvo haluzoviny. Ďalšia informácia pre poslancov bola, 
že stránka obce nie je aktualizovaná a nie sú zverejňované všetky potrebné údaje. Starosta 
obce to vysvetlil zvýšeným náporom práce na pracovníčku OÚ na začiatku roka. Po tomto 
nápore bude treba doplniť chýbajúce informácie na web – stránku.  
 V budúcnosti, ak finančná situácia umožní, treba zakúpiť laminát na prístrešok do 
materskej školy a dokončiť opravu steny na materskej škole. V zlom stave je aj oplotenie 
kostola, materskej školy, cintorína a autobusová čakáreň. Poslanci sa dohodli, že túto prácu 
bude treba uskutočniť brigádnicky alebo pracovníkmi OÚ. Farba náteru po diskusii poslancov 
bola doporučená hnedá. 
 Starosta obce ďalej informoval o možnosti zapojiť sa do súťaže „rodinný futbal“ 
s podporou ZSE Energia. Súťaž sa má uskutočniť 02.06.2012 na deň detí, organizovaný 
materskou školou Bašovce, dobrovoľným hasičským zborom a obecným úradom Bašovce. 
Dlhá debata sa viedla o zlom stave kultúrneho domu, ktorý pri každom aj miernom daždi 
zateká a začína zatekať aj vonkajšia omietka. Danú situáciu treba riešiť reklamáciou 
u staviteľa. Poslanci sa ohlasovali aj na znečistené okraje cesty po zimnej údržbe. Starosta 
obce poslancom vysvetlil, že niektorí občania si pred domom pozametali, napriek tomu, že je 
to v náplni práce cestnej správy. Starosta sa informoval začiatkom apríla na cestnej správe, 
kde mu bolo povedané, že všetky cesty vrátane Bašoviec sa budú postupne zametať. V tejto 
časti bolo hovorené aj o výtlkoch na obecných cestách. OZ doporučilo starostovi obce zistiť 
možnosti odstránenia výtlkov a to buď vo vlastnej réžii, alebo zistiť cenovú ponuku viacerých 
firiem zaoberajúcich sa touto činnosťou. Poslanci sa ďalej zaujímali aj o prázdniny 
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v materskej škole a doporučili riaditeľke materskej školy zistiť záujem o návštevu školy 
v prvých troch prázdninových týždňoch. 
  
 
6. Diskusia 
 
 V tejto časti sa prihlásil  do diskusie hosť OZ p. Pavol Bohovic. Bolo mu umožnené 
predniesť svoju informáciu, v ktorej informoval poslancov o situácii v DHZ Bašovce. Najprv 
predniesol informáciu o ekonomickej situácii a navrhol aj spôsob riešenia, na ktorom sa 
dohodlo aj nové vedenie DHZ Bašovce. Starosta požiadal nové vedenie o doručenie zápisnice 
z poslednej schôdze DHZ Bašovce a zároveň ich pozval na stretnutie, na ktorom sa dohodne 
ďalšia spolupráca. 
 
 
7. Záver 
 
 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným 
za  účasť. 

 
 
 
 
 
 Ing. Ľubomír Dekan 
        starosta obce    

 
 
Overovatelia : 
 
 
.................................       .................................... 
Ing. Mária Urbanová           Jozef Melicher 

 
 
 
 
zapísala: Erika Petrášová 
V Bašovciach, dňa 11.04.2012 


